
HSB - där möjligheterna bor 

PROTOKOLL 
FÖRT VID ORDINARIE FÖRENINGSSTÄMMA, 
HSB STOCKHOLM EK. FÖR., FULLMÄKTIGE, 

EASY-MEET SAMT PRESIDIET 
HSB-SALEN, FLEMINGGATAN 41, 

DEN 12 APRIL 2021. 

§ 1 Föreningsstämmans öppnande 

Styrelsens ordförande, Jenny Hjalmarsson, hälsar på styrelsens vägnar alla varmt 

välkomna till HSB Stockholms andra digitala föreningsstämma men även HSB 

Stockholms 98:e ordinarie föreningsstämma. Jenny inleder med att tacka för det stora 

engagemanget som finns bland fö11roendevalda, medlemmar och medarbetare. 

Att vara delaktig på distans är nytt för oss. Att ses digitalt är ett hållbart sätt att mötas 

som vi får se som positivt, men vi ser verkligen fram emot att få ses riktigt igen! 

Samverkan är en av kärnpunkterna för HSB. 

Jenny redogör för arbetsordningen vid föreningsstämman, att föreningsstämman har en 

omvänd acklamation och att förslag och yrkanden framförs i mötessystemet. 

Jenny förklarar stämman öppnad. 

§ 2 Val av stämmoordförande 

Inge Gustafsson, valberedningens ordförande, föreslår att Attila Kriss väljs som 

mötesordförande. 

Stämman beslutar 

att som ordförande för föreningsstämman välja Attila Kriss. 

Jenny Hjalmarsson hälsar Attila Kriss varmt välkommen till årsstämman. 
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§ 3 Anmälan av stämmoordförandes val av protokollförare 

Mötesordförande anmäler 

att Jeanette Levin för dagens protokoll. 

Attila Kriss tackar för förtroendet att leda den största HSB-föreningens föreningsstämma. 

Attila Kriss går igenom hur den digitala stämman kommer att genomföras praktiskt. 

§ 4 Godkännande av röstlängd 

Mötesordförande informerar om att den digitala närvaron syns på datorn framför 

mötesordförande att 79 ombud närvarar. 

Stämman beslutar 

att fastställa den upprättade förteckningen och att fastställa antalet närvarande fullmäktig 

till 79 ombud, bilaga 1. 

§ 5 Fråga om närvarorätt vid föreningsstämman 

Enligt stadgarna och lag om ekonomiska föreningar ska stämman besluta om närvarorätt 

vid föreningsstämman. Mötesordföranden informerar även att föreningsstämman 

direktsänds (streamas) på hsb.se. 

Stämman beslutar 

att stämman ska vara öppen. Noteras att beslutet är enhälligt. 
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§ 6 Godkännande av dagordning 

Mötesordförande hänvisar till publicerad dagordning, bilaga 2. Arbetsordningen kommer 

att följa dagordningen. Attila framför att anföranden sker genom att begära ordet samt att 

yrkanden görs under respektive dagordningspunkt. 

Stämman beslutar 

att godkänna dagordning och arbetsordning. 

§ 7 Val av två personer jämte stämmoordföranden justera 

protokollet 

Inge Gustafsson, valberedningen förslår att Bo Hallgren och Ken Larsson utses som 

justerare. 

Stämman beslutar 

att som justerare utse Bo Hallgren och Ken Larsson. 

§ 8 Val av minst två rösträknare 

Inge Gustafsson, valberedningen förslår att Bo Hallgren och Ken Larsson utses som 

rösträknare. 

Stämman beslutar 

att som rösträknare utse Bo Hallengren och Ken Larsson. 

§ 9 Fråga om kallelse skett i behörig ordning 

Mötesordförande informerar om att kallelsen skickades digitalt /e-post den 25 mars 2021. 

Enligt stadgarna minst 2 veckor före och tidigast 6 veckor före stämman. Handlingarna 

publicerades på föreningens hemsida, hsb.se, den 25 mars 2021. 

Stämman beslutar 

att anse att kallelse till föreningsstämman behörigen har skett. 
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§ 10 Rapport om efterlevnad av HSB-rörelsens gemensamt 

utarbetade styrdokument antagna av HSB Riksförbunds föreningsstämma 

Mötesordförande hänvisar till publicerat underlag, bilaga 3 sidan 79- 83 och konstaterar 

att HSB Stockholm följer de av HSB Riksförbund antagna styrdokumenten. 

Stämman beslutar 

att med godkännande lägga föreningsstyrningsrapporten till handlingarna. 

§ 11 Genomgång av styrelsens årsredovisning och 

koncernredovisning 

Anders Svensson, verkställande direktör redogör för årets verksamhet, bilaga 3, 

kompletterar med bilder, bilaga 4. 

Vi har alla något gemensamt på HSB, vi gillar mötet! Nu är det över ett år sedan vi sågs 

fysiskt och riktar ett varmt tack till alla som ställt om på ett sådant fint sätt, det visar kraft 

och styrka! 

2020 har varit ett annorlunda och prövande år. Den digitala utvecklingen har fått en rejäl 

skjuts framåt. För vår verksamhet innebär det en ökad takt mot att uppnå vårt mål om att 

leverera marknadens bästa digitala kundupplevelse. 

Under året har vi arbetat håit med HSB uppförande kod och HSB Stockholm uppkomna 

incident som inträffade i slutat av 2019. Merpaiten av de drabbade HSB föreningar har 

fått ekonomisk ersättning och vi räknar med att kunna avsluta ärendet snart. 

Vi är på väg in i en av vår tids största förändringsresa. Vi vet var vi står idag och med den 

vetskapen har vi nu siktet inställt på framtiden och vår önskade position. Det finns flera 

anledningar till att HSB och mer specifikt HSB Stockholm har valt att satsa på en 

omfattande digital utveckling. 

En omvärld i konstant förändring kräver en förmåga till snabba omställningar. Kundernas 

behov och efterfrågan är avhängt smarta, och kostnadseffektiva lösningar och tjänster. Vi 

har gått in i en tid av konstant förändring där vi behöver behovsanpassade lösningar i ett 
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snabbare tempo. En förändringsresa där digitaliseringen är central men där hållbarheten 

står i absolut fokus - i allt från medlemsinflytande och påverkan på HSB Stockholms 

utveckling till vårt viktiga ansvar för minskat klimatavtryck och byggande med hållbara 

material som gynnar oss människor, våra kommande generationer och inte minst för 

bevarad och ökad biologisk mångfald i naturen runt oss och våra fastigheter. 

I all utveckling är hållbarhet centralt och viktigare än någonsin. Ett exempel på hur vi 

jobbar med hållbarhet i våra projekt är vår Fastighetsutveckling i Rinkeby. 

Film visas om vårt breda hållbarhetsansvar i allt från de sociala aspekterna till de 

miljömässiga och inte minst de ekonomiskt långsiktiga. 

Bostadmarkanden visar förnärvarande att fler människor flyttar från Stockholm än till 

regionen. Det är framförallt barnfamiljer som väljer att lämna storstaden för ett annat liv, 

fler vill även bo stö1Te för att skapat.ex. kontor hemma. Successionsmarknaden har varit 

stark. 

En stark börs har gett framtidstro. HSB Stockholm har en fin byggrättsportfölj och är 

redo att börja bygga mer när marknaden kräver det. 

HSB bygger allt från småskaliga projekt till mer komplexa projekt och ett område vi 

arbetat med under lång tid är Finnboda varv. Det mest komplexa projekt genom tiderna. 

En kort film av HSBs projekt i Finnboda visas. 

Anders går kort igenom kommande projekt. Informerar om att det finns ca 330 lägenheter 

under produktion med en försäljningsgrad som överskrider 50 %. 

HSB Stockholm har ca 4000 hyreslägenheter vilket är en bra ekonomisk tillgång. 

Vi jobbar hå1t med att utveckla vår fastighetsförvaltning och har börjat installera fiber i 

alla våra fastigheter. Modern och effektiv förvaltning. 

Under året har HSB Stockholm sålt en hyresfastighet, Gullvivan 2 (Hotell Oden). 

När möjligheterna att träffas fysiskt begränsas av Covid-19, startade en kvällsöppen 

styrelserådgivning för alla medlemsföreningar. Ett uppskattat initiativ som innebär att 
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fö1iroendevalda kan ringa in och prata med HSB Stockholms ombudsmän om alla slags 

styrelsefrågor. 

Nya Mitt HSB lanseras som en förberedelse för att kunna ta emot nya automatiserade och 

digitala tjänster för ett enklare styrelsearbete. 

Under året blev sju bostadsrättsföreningar provmedlemmar i HSB Stockholm vilket 

innebär att de får testa medlemskapet under två år. 

När Covid-19 vände upp och ner på tillvaron hittade vi nya sätt att stötta våra 

medlemsföreningar, vi erbjöd digitala tematräffar och utbildningar. Vi har nått 

medlemmar som inte engagerat sig tidigare och haft 26 webbinarier samt nio digitala 

utbildningar. 

155 358 medlemmar, 59 316 Bosparare och 483 Brf medlemmar. 

HSB är ensamma med sitt bosparande, där man kan spara och stå i kö. 

Under året har HSB flyttat sitt Bosparande från Swedbank till Danske bank. 130 000 

medlemmar har fått bättre förutsättningar för sitt sparande. 

Förvaltningen har haft en bra utveckling, fler nya uppdrag och ökad omsättning. 

Ett sto1i antal kunder använder HSB Stockholms branschunika tjänst Nyckeltalsrapport. 

Den visar styrkor och svagheter i bostadsrättsföreningens ekonomi genom att jämföra 

nyckeltal som lån och räntor mot ett genomsnitt. Även HSB Stockholms ekonomer och 

förvaltare utgår från nyckeltalen när de sätter upp långsiktiga underhållsplaner och 

budgetar. 

Förvaltningen jobbar håii för att skapa en långsiktig hållbar förvaltning för 

bostadsrättsföreningar. Film visas om Brf Päronet som är en del av miljonprogrammet 

och byggdes i slutet av 60-talet, HSB har haft förvaltningen i stmi sett hela tiden. Totalt 

är det ca 1000 lägenheter vilket gör det till en av våra största föreningar. Vi har ett stort 

team (utemiljö, sanitetsgruppen, KOMS, ekonomi-avdelning, konsultgruppen, 

föreningsverksamhet och den juridiska avdelningen) som jobbar tätt ihop med ett 
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gemensamt mål: att underlätta styrelsernas arbete samt utveckla fastigheten och stötta de 

boende. 

Ett annat viktigt uppdrag som HSB Stockholm har är driva aktuella frågor och i frågan 

om tomträttsavgälden har HSB nått framgång där Stockholm stad nu gett 

Exploateringsnämnden i uppdrag att se över friköpsmöjligheten av tomträtter. 

HSB Stockholm har dom allra bästa medarbetarna, vilket ibland resulterar i att det är 

svårt att behålla våra medarbetare, då dom är glödheta på marknaden. 

Medarbetarna är stolta över att jobba på HSB Stockholm och vi ligger betydligt högre än 

branschindex. Det är ett kvitto på ETHOS och att vi på HSB på riktigt jobbar med hjärna 

och hjärta! 

Vi har genomfört många digitala möten under 2020, men ledningsgruppen har även haft 

förmånen att vara ute på besök i verksamheten för att kompetensutvecklas, kort film från 

detta visas. 

HSB Stockholm har genomfört en undersökning om framtidens boende med 

medlemmarna som genererade över 4000 svar. Det känns viktigt att lyssna på 

medlemmarna och nu har vi fått ett slags facit som är guld värt. 

Vår förhoppning är att byggstarta HSB Jubileumshus 2023. 

HSB:s framdrift i Pampas är stort och komplext område, med ett sjönära läge och 

kommande tunnelbana. 3000 bostäder ska byggas och HSB:s del består av ca 1000-1400 

bostäder. HSB kommer att samarbeta med Aros. 

HSB består av 27 HSB-föreningar i hela landet. Från böijan fanns det hela 172 

föreningar. HSB Stockholm genomgick en fusion 2005 med HSB Täby Roslagen. 

Nu har HSB N01Ta Stor-Stockholms styrelse tagit ett imiktningsbeslut om att verka mot 

en fusion med HSB Stockholm. Det är medlemmarna i NSS kommer att ta ett beslut om 

en eventuell fusion under oktober månad. Blir det en fusion kan den vara klar under nästa 

år. 
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Till sist, det ekonomiska utfallet, resultatet har varit något sämre, men det var något vi 

visste om för att vi bygger mindre och gör stora investeringar i digitala tjänster och vi har 

även kompenserat våra bostadsrättsföreningar. HSB Stockholm har en stark och trygg 

ekonomisk ställning. Vårt fastighetsbestånd är vår styrka. Vi står på solid grund. 

Anders avslutar med att tacka för era insatser och allt ni gör för HSB Stockholm, framför 

tack till styrelsen, ledningsgruppen och alla medarbetare. 

Efter föredragningen gavs möjlighet att ställa frågor till vd. 

Stämman beslutar 

att justera röstlängden och att fastställa antalet närvarande fullmäktige till 82, bilaga 1. 

Bilagan visar 85 närvarande fullmäktige, vilket beror på att ytterligare tre fullmäktige 

tillkommit efter stämmans fastställelsepunkt. 

Stämman beslutar 

att med godkännande lägga årsredovisningen och koncernredovisningen till handlingarna. 

§ 12 Genomgång av föreningsgranskarnas rapport 

Kenneth Strömberg presenterar sig själv och Kerstin Thufvesson. Kenneth berättar hur 

föreningsgranskama genomfört sitt föreningsgranskningsuppdrag och konstaterar att 

ledningen och styrelsen har visat en öppen attityd och vilja att ge föreningsgranskarna bra 

underlag för deras arbete under året. Grunden HSB kod. 

Kenneth konstaterar att föreningsgranskarna avlämnar en ren granskningsrapp011 sid 83, 

bilaga 3. 

Slutligen anser föreningsgranskama att föreningen har tagit tillvara medlemmarnas rätt 

till insyn och inflytande i enlighet med HSB:s kod för föreningsstyrnings intentioner. 
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Stämman beslutar 

att med godkännande lägga granskningsrapp01ien till handlingarna. 

§ 13 Genomgång av revisionsberättelse- och koncernens 

revisionsberättelse 

Fredric Hävren, auktoriserad revisor EY, berättar hur revisorerna genomfört sitt 

revisionsuppdrag och konstaterar att ledningen och styrelsen har visat en öppen attityd 

och vilja att ge revisorerna bra underlag för deras arbete under det gångna året. 

Uppmuntrar alla att läsa årsredovisningen, det är en bra läsning som ger en tydlig 

vägledning. 

Fredric konstaterar att revisorerna avlämnar en ren revisionsberättelse och hänvisar till 

revisionsberättelsen sid 75-77, bilaga 3. 

Stämman beslutar 

att med godkännande lägga revisorernas berättelse till handlingarna. 

§ 14 Genomgång av Utskottens och Seniorrådets 

verksamhetsberättelser 

Mötesordförande konstaterar att utskottsberättelserna och senion-ådets 

verksamhetsberättelse är föredragna i och med att handlingarna har varit publicerade på 

föreningens hemsida, hsb.se, bilaga 2. 

Stämman beslutar 

att med godkännande lägga utskottens och seniorrådets verksamhets berättelser till 

handlingarna. 
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§ 15 Fastställande av resultat- och balansräkning för HSB Stockholm 

Stämman beslutar 

att fastställa resultat- och balansräkningen för HSB Stockholm 

§ 16 Fastställande av koncernens resultat- och balansräkning 

Stämman beslutar 

att fastställa resultat- och balansräkningen för koncernen. 

§ 17 Beslut i anledning av föreningens vinst eller förslut enligt den 

fastställda balansräkningen 

Stämman beslutar 

Att besluta i enlighet med styrelsens och verkställande direktörens förslag, i ny räkning 

avsätta till reservfond 880 232 kronor och till dispositionsfond överföra 1 432 852 356 

kronor, summal 433 732 588 kronor. 

§ 18 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter och 

verkställande direktör 

Stämman beslutar 

att i enlighet med revisorns förslag bevilja styrelsen och verkställande direktören 

ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

Noteras att beslutet är enhälligt. 

Noteras särskilt att Stefan Johansson, Camilla Edholm, Ulrika Fält, Susanne Brunner, 

Hans Tegnander och Mona Bergström Ling som utsedda fullmäktige och tillika 

styrelseledamöter ej deltar i beslutet om ansvarsfrihet. 
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§ 19 Beslut om medlemsavgift till föreningen 

Mötesordförande hänvisar till publicerat underlag, yrkar bifall till styrelsens förslag och 

konstaterar att styrelsens förslag till oförändrade medlemsavgifter för kommande 

verksamhetsåret har varit utskickade enligt, bilaga 2. 

Stämman beslutar 

att grundavgiften fastställs till 8 000 kronor per bostadsrättsförening 

att den rörliga avgiften fastställs till 110 kronor/bostadsrättslägenhet 

att en lägsta avgift fastställs till 10 000 kronor per bostadsrättsförening 

att maxavgiften för bostadsrättsföreningar sätts till 74 000 kronor (66 000 + 8 000) 

att funktionsutbildningama ingår i medlemsavgiften 

att medlemsavgiften för ej boende i HSB bostadsrättsförening fastställs till 300 kronor 

att medlemsavgiften för boende i HSB bostadsrättsförening fastställs till 200 kronor 

att medlemsavgiften för boende i HSB bostadsrättsförening med kollektiv uppbörd 

fastställs till 150 kronor. 

§ 20 Bestämmande av arvoden och principer för andra ekonomiska 

ersättningar för styrelsens ledamöter, revisorer, valberedning, utskott, 

distriktsstyrelser och distriktsstyrelsers valberedning 

Mötesordförande hänvisar till publicerat underlag, bilaga 2, där förslaget är oförändrat, 

endast årlig prisindexering har gjorts. 

Stämman beslutar 

att fastställa arvoden enligt Ekonomiutskottets förslag. 

§ 21 Beslut om antal styrelseledamöter 

Inge Gustafsson, valberedningens ordförande, hänvisar till valberedningens publicerade 

förslag, bilaga 2. 
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Inge informerar att valberedningen följt HSB:s kod för föreningsfrågor, informerar kort 

om hur valberedningen har jobbat det gånga året, intervjuat en mängd ledamöter, 

utskottens ordföringar och tjänstemän. 

Valberedningen har återkopplat samtliga nominerade med ett telefonsamtal. I övrigt 

framgår alla nomineringar, samt redogörelse hur valberedningen har arbetat. Samtliga 

förslagen presenteras på stämman. 

Inge Gustafsson föreslår att styrelsen ska bestå av tio ledamöter, exklusive 

personalrepresentanter. 

Stämman beslutar 

att styrelsen ska bestå av tio ledamöter. 

§ 22 Val av styrelsens ordförande 

Mötesordförande informerar att Jenny Hjalmarsson valdes som ordförande på 2 år på 

föregående stämma och kvarstår. 

Stämman beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

§ 23 Val av övriga styrelseledamöter 

Inge Gustafsson föreslår omval Nils Henström, Bengt Fasth, Ulrika Fält, Hans Tegnander 

och Susanne Brunner på 2 år. 

Stämman beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

Konstateras att Lars-Åke Hemiksson, Stefan Johansson, Camilla Edholm och Mona 

Bergström Ling kvarstår 1 år. 
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§ 24 Val av antal revisorer 

Inge Gustafsson föreslår att ett ( 1) auktoriserat revisionsbolag utses. 

Stämman beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

§ 25 Val av revisorer 

Inge Gustafsson föreslår att EY (Ernst & Young AB) utses som auktoriserade revisorer. 

Stämman beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

§ 26 Val av antal föreningsgranskare 

Inge Gustafsson föres lår att två (2) föreningsgranskare utses. 

Stämman beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

§ 27 Val av föreningsgranskare 

Inge Gustafsson föres lår att Kerstin Thufvesson och Kenneth Strömberg utses till 

föreningsgranskare på 1 år ( omval). 

Stämman beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

§ 28 Val av utskottsledamöter 

Inge Gustafsson föreslår 

till Medlemsutskottet, omval Lennart Rönnestig, Ursula Starby, Faisal Lugh, Greger 

Assersson, Mona Bergström-Ling och Gunnar Wallklint samt nyval Åke Hultman. 

Gunnar Wallklint utses som ordförande, 
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Till Ekonomiutskottet, omval Bo C Johansson, Bengt Fasth, Christina Sellden, Hans 

Wiklund, Eva Sagert och Mohammed Sayadi samt nyval Ylva Hambraeus Björling. 

Bo C Johansson utses som ordförande, 

Till Produktionsutskottet, omval Camilla Öh.man, Camilla Edholm, Klas Leksell, 

Anneli Johansson, Bo Andersson, Johan Matthiessen och Kristina Salenstedt Linder. 

Klas Leksell utses som ordförande, 

Till Förvaltnings utskottet, omval Kristina Lövgren, Susanne Brunner, Bengt Ebbeskog, 

Björn Martinussen, Lena-Maj Anding, David Samuelsson och Thomas Bäcklin. 

Lena-Maj Anding utses som ordförande, 

Till Kommunikationsutskottet, omval Ken Larsson, Ulrika Fält, Dorota Westen, Pär 

Bergqvist, Ann-Sofie Hagberg, Björn Olander och Per-Mikael Andersson 

Per-Mikael Andersson utses som ordförande. 

Stämman beslutar 

enligt valberedningens förslag. 

Christer Böös begärde ordet och önskade till nästa stämma en kort presentation om vilket 

distrikt respektive utskottsledamot kom ifrån. 

Valberedningens ordförande tackar för förslaget och tar med sig detta till nästa stämma. 

§ 29 Fastställande av valberedningens instruktion samt fastställande 

av nomineringstid 

Inge Gustafsson föreslår att föregående års oförändrade valberedningsinstruktionen 

fastställs, bilaga 2, samt att fastställa nomineringstiden inför ordinarie föreningsstämma 

2022 till den 4 februari 2022. 

Stämman beslutar 

att valberedningsinstruktionen fastställs samt 
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att fastställa nomineringstiden inför ordinarie föreningsstämma 2022 till den 4 februari 

2022. 

§ 30 Beslut om antal ledamöter i valberedningen 

Inge Gustafsson föreslår att valberedningen ska bestå av fem (5) ledamöter. 

Stämman beslutar 

att valberedningen ska fem (5) ledamöter. 

§ 31 Val av valberedning 

Mötesorqförande redogör att nuvarande valberedning Inge Gustafsson, Elsie Nilsson, 

Sylvia Larsson och Roland Gröndal och Leif Holmgren står till förfogande. 

Stämman beslutar 

att som valberedare utse Inge Gustafsson, Elsie Nilsson, Sylvia Larsson, Roland Gröndal 

och LeifHolmgren, 

att utse Inge Gustafsson som ordförande i valberedningen. 

§ 32 Val av fullmäktige och suppleant till HSB Riksförbunds 

föreningsstämma 

Inge inleder med att tacka för fortsatt förtroende! 

Inge Gustafsson föreslår att valberedningen ges i uppdrag, efter nomineringsförfarande, 

att lägga förslag till styrelsen att fastställa ombud till HSB Riksförbunds 

föreningsstämma 2022 och vid eventuell digital stämma ge styrelsen mandat att utse 

ombud. 

Stämman beslutar 

att valberedningen ges i uppdrag, efter nomineringsförfarande, att lägga förslag till 

styrelsen att fastställa ombud till HSB Riksförbunds föreningsstämma 2022 och vid 

eventuell digital stämma ge styrelsen mandat att utse ombud. 
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§ 33 Av styrelsen till föreningsstämman hänskjutna frågor och av 

medlemmarna anmälda ärenden som angivits i kallelsen 

1) Motioner samt styrelsens yttranden, bilaga 2 
Motion 1 - angående Mer attraktiv arkitektur 
Mötesordförande konstaterar att styrelsens förslag till yttrande om att motionen anses 

besvarad föreligger. 

Stämman beslutar 

att enligt styrelsens förslag att anse motionen besvarad. 

Motion 2 - angående Tydliggöra studierådets roll och uppdrag 
Mötesordförande konstaterar att styrelsens förslag till yttrande om att motionen anses 

besvarad föreligger. 

Stämman beslutar 

att enligt styrelsens förslag att anse motionen besvarad. 

Motion 3 - angående Utveckling av ett digitalt verktyg för användning av 

HSB hemsida 
Mötesordförande konstaterar att styrelsens förslag till yttrande om att motionen anses 

besvarad föreligger. 

Stämman beslutar 

att enligt styrelsens förslag att anse motionen besvarad. 

Motion 4 - angående Utveckla Mitt HSB och hemsidor 
Mötesordförande konstaterar att styrelsens förslag till yttrande om att motionen anses 

besvarad föreligger. 

Stämman beslutar 

att enligt styrelsens förslag att anse motionen besvarad. 

Motion 5 - angående Förbättra förutsättningar för den parlamentariska 

organisationen 
Mötesordförande konstaterar att styrelsens förslag till yttrande om att motionen anses 

besvarad föreligger. 
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Stämman beslutar 

att enligt styrelsens förslag att anse motionen besvarad, 

samt att ge styrelsen i uppdrag att ta fram lösning för gemensam lagringsmöjlighet för 

den parlamentariska organisationen. 

Motion 6 - angående Support för IT och digitalisering till förtroendevalda 
Mötesordförande konstaterar att styrelsens förslag till yttrande om att motionen anses 

besvarad föreligger. 

Stämman beslutar 

att enligt styrelsens förslag att anse motionen besvarad. 

Motion 7 - angående Verktyg för digitala möten till 
bostadsrättsföreningarna 
Mötesordförande konstaterar att ingen begärt ordet och att styrelsens förslag föreligger. 

Stämman beslutar 

att enligt styrelsens förslag avslå motionen. 

Motion 8 - angående Om att rädda Ryssbergen 
Mötesordförande konstaterar att ingen begärt ordet och att styrelsens förslag föreligger. 

Stämman beslutar 

att enligt styrelsens förslag avslå motionen. 

Motion 9 - angående Om att sluta bygga bostäder på mark med 
Naturvärdeklass 1 

Mötesordförande konstaterar att styrelsens förslag till yttrande om att motionen anses 

besvarad föreligger. 

Stämman beslutar 

att enligt styrelsens förslag att anse motionen besvarad. 

b) HSB Stockholm Hållbarhetspris 2020 
Jenny Hjalmarsson redogör för motivering av Hållbarhetspris 2020, bilaga 4. 
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Ett diplom samt prischeck på 15 000 kronor och blommor har överlämnats till HSB Brf 

Redaren. 

§ 34 Avslutning 

Jenny riktar ett varmt tack till mötesordförande Attila och till Jeanette för en utmärkt 

genomförd stämma. 

Tackar på styrelsens vägnar för förtroendet och vill anteckna till protokollet ett stort tack 

till alla förtroendevalda för deras arbete och engagemang för utvecklingen av HSB 

Stockholm. 

Tackar vd för ett fint samarbete och ledningsgrupp samt alla medarbetare på HSB 

Stockholm. 

Mötesordförande förklarar stämman avslutad. 

Justeras: Vid protokollet: 

Attila Kriss, ordförande Jeanette Levin, protokollförare 

Bo Hallgren, justerare Ken Larsson, justerare 
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